
Genarps lokalavdelning

Protokoll Styrelsemöte
Friluftsfrämjandet Genarp 2023-02-09
Plats: I kyrkstugan 19.00
Närvarande: Therese Omme, Christel Meijerhöffer, Mats Hjerthén, Peter Ohlsson, Helene
Hansson

1. Öppnande av mötet

2. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

3. Val av mötessekreterare och justerare
Mats Hjerthén valdes till sekreterare och Christel Meijerhöffer till justerare.

4. Föregående protokoll
Lunds kommuns Friluftsamordnare Jenny Gustavsson har nu meddelat att
kommunen har bestämt sig för platsen vid Mörkerrundans slut. Utformningen
kan bli ungefär liknande Belsebo men inte lika utsmyckat, i annat fall tre
vanliga vindskydd i U-form. Det som händer nu är att kommunen söker
dispens för att bygga det i naturreservatet samt bygglov, en process som tar
över ett år, därför är realistisk byggstart 2024. Inga pengar finns heller avsatta
från kommunen för det under 2023. Styrelsen bestämde att vi ska skicka in ett
förslag till kommunen för hur vi skulle önska att de är placerade, vi tar ett litet
möte på plats och diskuterar det under detta året.
Vekarna till fotogenlyktorna är införskaffade av Christel.
Napoleon ska sätta ihop styrdokument för TVM under kommande veckor.
Per har tackat ja till att vara ordförande på årsmötet.
Therese har varit och fotograferat boden på IP, där är bl a några murkna
brädor som behöver bytas. Vi tar ett möte där om någon vecka och stämmer
av vad som behöver inhandlas.

5. Årsplanering 2023 -Valborg 30 april
Strövare -13 är informerad om Valborg. Helene informerade att byalaget har
som mål att Valborg ska firas bredvid brandstationen och att det ska tändas
ett bål där, hon fortsätter att hålla sig uppdaterad angående firandet.

6. Ledarträff till hösten 2023 16-17 september 2023
-Nästa planeringsmöte
Vi flyttar fram mötet en vecka från det planerade datumet till den 20/4 pga
regionstämman som kommer äga rum den 13/4.
-Författa utskick
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Peter gör ett utkast och även en budget.
-Aktiviteter och föreläsare.
Vi börjar med att boka Annki medan vi avvaktar med att boka Adrian tills vi vet
hur många det blir på träffen och därmed hur mycket pengar vi har att röra
oss med. Det finns även friluftsinstruktörer på närmare håll som vi kan anlita
om vi inte blir så många deltagare.

7. Årsmöte 9 mars kl 18-20? Vem gör vad?
-Genomgång verksamhetsberättelse och verksamhetsplan.
Styrelsemedlemmarna har varit inne och läst och korrigerat dokumenten.
-Vem fixar fika?
Mats köper fastlagsbullar på Vismarlövs bagarstuga.
-Styrelsesammansättning
Anton som är vår valberedare har tillfrågat några personer. En har sagt sig
vara positiv till att gå med i styrelsen och ytterligare en är möjligen
intresserad, den sistnämnda ska vi prata lite till med.
-Materialfonden
Styrelsen föreslår för årsmötet att vi avsätter medel till fonden tills den är uppe
i 80 000 kr, som blir dess maxbelopp. Detta för att inte binda upp för mycket
pengar till material utan kassan ska kunna användas till annat, t ex utbildning
och ledaraktiviteter.

8. Läget i verksamheten
Knytte -19
Knytte -18
Mulle -16/17 - Har informerat sin grupp om skridskoåkningen i helgen.
Strövare -15
Strövare -13
Lufsare -12 x 2 - Har skickat ut programmet för vårterminen till sina grupper.
Lufsare -11 - Har informerat sin grupp om skridskoåkningen i helgen. De har
också skickat ut förslag på datum till årets Kullaläger.
Lufsare -10 - Har informerat sin grupp om skridskoåkningen i helgen.
Lufsare -09 - Har hittat en fjälledare från Uddevalla som verkar bra och
tillförlitlig
TVM -08 - Någon av ungdomarna har varit med på TVM Malmös aktviteter.
Vuxen-mulle - Har gjort sitt terminsprogram
Tipsrundan - Vårens första planerade tipsrunda äger rum den 19/3.
MTB - Har uppstartsmöte för terminen på söndag
SUP - Håller på att göra sin planering för vårterminen
Gravelcykling - Har gjort planer för två rundor i april
Vandringen - Gjorde en tur för två helger sedan i Genarps omnejd med nio
deltagare förutom ledaren och på lördag ska de vandra i Fulltofta.
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9. Övriga frågor
- Engagemang vita slingan
Frågan bordläggs till 2024 eftersom kommunen måste utreda frågan om vem
som ska ha hand om den då slingan inte enbart ligger på kommunens mark.
- Ur & skur dagis i Genarp?
Styrelsen vet inget om någon planerad start av ett sådant dagis, även om
intresset säkert skulle finnas i byn.
- Kanoter
Priset för två kanoter plus transport har ökat och landar på strax över
20 000:-/st. Styrelsen vidhåller sitt beslut att köpa in två st.
- Fjällvandring i Skåne
Friluftsfrämjandet i Lund kommer att arrangera detta äventyr helgen innan
midsommar, vi lägger upp det på Facebook för att bättre synliggöra Äventyret
för våra medlemmar. Lund välkomnar oss till att kopiera äventyret om vi skulle
vilja det.
- Förrådet
Therese har varit och träffat fastighetsägaren av förrådet. Han ska sätta dit en
spärr till på insidan av porten så den inte kan blåsa upp när den är stängd,
samt en pinne så porten inte kan blåsa upp mot fönstret när den står
uppställd.

Nästa möte årsmöte 9 mars.

10.Mötet avslutas
Mötet avslutades och ordföranden tackade mötesdeltagarna.

Vid protokollet Justeras

Mats Hjerthén 2023-02-09 Christel Meijerhöffer 2023-02-09


